
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for fødevarer, landbrug og fiskeri

Dato: 30. januar 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 105
Vil ministeren oplyse, hvor mange grise der hvert år er produceret på hvert af de tre 
niveauer i det statslige dyrevelfærdsmærke siden mærkets opstart, samt hvilken effekt 
mærket har haft på antallet af grise med intakte haler, og også anføre antallet af grise 
i de mærkeproduktioner, der blev indlemmet i statens dyrevelfærdsmærket (Antonius, 
Bornholmergrisen, Frilandsgris, økologiske grise m.v.) i årene forud for mærkets oprettel
se?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Søren Egge Rasmussen (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på soren.egge.rasmussen@ft.dk og til 
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Kristian Skibby
formand
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